

# 聽道筆記 Sermon Notes

講道題目：我們當如何行

Sermon Title: How Should We Act?

聖經經文 Bible Passage: 使徒行傳 Acts 1:15-26

講道大綱 Sermon Outline:

## A. 所行當思想聖經話語 (15-20)

What you do should reflect on the words of the Bible

## B. 所行當見證主的福音 (21-22)

What you do should testify to the Lord's Gospel

## C. 所行當遵照主的旨意 (23-26)

What you do should follow the Lord's will

## D. 應用問題: Application questions:

你做工的依據、目的和方法是什麼？是否會將主的話、主的旨意、見證主放在心上？

What are the basis, purpose, and method of your work? Do you keep God's word, His will, and the testimony of the Lord in your heart?

# 辛城教會美聖堂

Cincinnati Chinese Church at Mason

牧會傳道人: 楊洋, 劉江華, Simon Boenaidi

Ministers: Bobby Young, Brian Liu, Simon Boenaidi

每週聚會時間表 Service/ Meeting Schedule

主日聚會	Sunday Service	負責人
中、英文崇拜	Chinese/English Worship	10:45 am
成人主日學	Chinese Adult Sunday School	9:30 am
兒童主日學	Children's Sunday School	10:45 am
查經/聚會	Bible Study/Fellowship Meeting	負責人
週一	姊妹查經晚上 7:30 線上	孟瑄
週一	雙龍餐館查經晚上 10:30 實體	王孟斌
週二	姊妹查經早上 10:00 實體	胡曉杰
週四	福樂園契早上 9:30 在美聖堂與線上聚會查經	李翠英
週四	姊妹查經早上 9:30 線上	賴姬吟
週五	美聖堂成人查經晚上 7:30	劉江華
週五	兒童 AWANA 晚上 7:30 在美聖堂	吳德華
週五	UC 校園團契晚上 7:30 在 Peoples Church	朱奇
週五	Miami 校園團契晚上 6:50 實體	唐慧瑩
週五	青少年 Youth Group 晚上 7:30 在美聖堂	Simon Boenaidi
週六	弟兄團契每月第四個週六中午 12:30 在美聖堂	張東升
週六	姊妹團契每月第二個週六英文聚會在美聖堂	趙秋明
週六	姊妹團契每月第四個週六中文聚會在美聖堂	
禱告會	Prayer Meeting	負責人
全教會	每月最後一個週三晚上 7:30 線上	楊洋
美聖堂	每月第一個週三晚上 8:00 在美聖堂	顧正朝
鐵塔村	每月第一個週六	梁梅
溪樹鄉	每月第一個週二	方寧
三塔院	每月一次時間地點當月決定	閻昉
喜樂山	每月一次時間地點當月決定	向麗
得魚灣	每月一次時間地點當月決定	劉鶴軒
基督人	每月第二個週六晚上 8:30 線上	陳仕鉅
葡萄園	每月愛宴後在美聖堂	劉關省

主日崇拜，備有耳機英語翻譯。早上 9:30 開始提供兒童、青少年聚會、以及嬰幼兒看顧。

Sunday Mandarin Worship Service has English translations by earphones. Starting at 9:30 AM, we provide K-6th grade Children Gospel Group, Youth Worship Service (English), and Nursery.

2025 年辛城教會主題：聖靈引導，見證福音

2025 CCC Theme: The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel

本堂 Compton: 1393 Compton Rd. Mt. Healthy OH 45231

Tel: (513) 931-2381

美聖堂 Mason: 766 Reading Road, Mason, OH 45040

Tel: (513) 398-1234

網址 CCC Website: <https://www.cincinnatichinesechurch.com>

APP: Cincinnati Chinese Church 辛城教會

# 辛城教會美聖堂聯合主日崇拜

## CCC Mason Joint Sunday Service 01/12/2025

### 敬拜詩歌 Worship Hymns

### 聖餐 Communion

### 信息 Message

我們當如何行?  
How Should We Act?  
使徒行傳 Acts 1:15-26

### 歡迎與報告 Welcome & Announcement

### 祝禱 Benediction

金句：就是從約翰施洗起，直到主離開我們被接上升的日子為止，必須從那常與我們作伴的人中，立一位與我們同作耶穌復活的見證。  
使徒行傳 1:22

**Key Verse:** beginning from the baptism of John until the day when he was taken up from us-- one of these men must become with us a witness to his resurrection. Acts 1:22 ESV

司琴:何婉華

敬拜團:黃誠忠, 閻昉, 章萍萍, 胡曉杰

**Worship Team:** Josh Wong, Fang Yan, Pingping Zhang, Xiaojie Hu

影音同工:李華, 陳澤民

**AV Workers:** Harry Li, Chakman Chan

翻譯:黃誠忠

招待同工:張樹林, 朱李紅

**Ushers:** Shulin Zhang, Lihong Zhu

聖餐預備: 閻昉

**Communion Service Preparing:** Fang Yan

聖餐: 顧正朝(餅), 王海龍(杯), 盧榮典, 李會平, 張涌

**Communion Service:** Zhengchao Gu (bread), Hailong Wang (cup),  
Ron Lu, Huiping Li, Yong Zhang

盧榮典  
Ron Lu

劉江華牧師  
Pastor Brian Liu

劉江華牧師  
Pastor Brian Liu

周元鑫  
Yuanxin Zhou

劉江華牧師  
Pastor Brian Liu

Pianist: Grace Ho

Interpreter: Josh Wong

### 報告事項

十一月奉獻	\$52,865.19
十一月支出	\$38,795.09
十一月結算	\$14,070.10
2024 年盈虧	\$88,989.78

1. **2025 教會主題:** 聖靈引導，見證福音。

2. **主日守望禱告:** 每主日上午 8:30 分，在 13 號課室，請來同心禱告。

3. **2025 春節佈道會:** 2/1 週六晚 5:30 點在美聖堂舉行。主題：自由在哪裡？；有豐盛晚餐/精彩表演/福音信息/抽獎。提供嬰孩看護/兒童節目/青少年聯誼和會後茶點。歡迎弟兄姐妹邀請朋友闔家參加。

4. **舊電腦和手機捐獻:** 今天截止。非洲哭泣機構正在為其醫療團隊收集舊電腦和手機，以幫助當地的人們，並藉此來傳福音。若有感動，請在今天前交予李錦輝弟兄。請把手機解鎖，內容清空並從賬戶移除，尤其是蘋果手機與電腦要從 iCloud 賬戶移除，並請將充電器和電源插頭附上。

5. **2025 辛城教會長執會暨年度理事會:** 今天下午 1 點在美聖堂舉行。請為聚會及與會長執傳道人代禱。

6. **實體牧長會:** 1/15 週三晚 7:30 在美聖堂舉行，請為會議及牧長們禱告，同心合一的一起帶領教會。

7. **2025 成人主日學春季班報名:** 1/12-5/18，共 19 週，上午 9:30-10:30 今天在美聖堂已開課，共 8 門課: 1) 基要真理(受洗班)-教師劉江華；2) 新生命，新生活-教師: 黃曉晴，劉蘭省；3) 舊約概論-教師: 盧榮典等；4) 耶利米書-教師: 賴姬吟等；5) 哥林多後書-教師: 趙方曉，詹生和；6) 歷史書上，約書亞至撒母耳下-教師: 顧正朝；7) 馬太福音-教師: 張湧；8) 基督生平-教師李會平，張遠剛。報名 <https://forms.gle/UqvauxCfSrrNuD47>

8. **姐妹團契:** 1/18 週六下午 1-3: 30 英文聚會在美聖堂舉行；歡迎姐妹們參加。

9. **大使命宣教委員會:** 1/19 晚七點透過線上舉行，請為會議及與會者代禱。

10. **2025 全年讀經計劃表:** 每天按進度讀完全本聖經，請在大堂入口桌上領取。

### 代禱事項

- 為教會傳道人可以坦然無懼傳講真道，不與世界妥協代禱。
- 為洛杉磯大火能得熄滅禱告，願神的憐憫恩惠多多加給災民並賜智慧給執政者。
- 李淑珠家上週失火房子付之一炬，中風癱瘓的先生嚴重燒傷，為他的治療及他們的救恩和在這困難時期學習信靠神供應一切所需代禱。

November Offering	\$52,865.19
November Expenses	\$38,795.09
November Balance	\$14,070.10
Year-to-Date Balance	\$88,989.78

1. **2025 CCC Theme:** The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel.

2. **Sunday Prayer:** 8:30 AM in classroom #13. Please come to lift up our church in prayer.

3. **2025 Chinese New Year Evangelistic Gathering:** Sat, 2/1, 5:30pm, at Mason. Theme: Where is Freedom? There will be a delicious dinner, brilliant performance, gospel message, price drawing, and benediction along with nursery, children's program, youth fellowship and refreshments afterward. Please invite your friends and bring your whole family to attend the event.

4. **Donation of used computers and cell phones:** Africa Cried Out is collecting used computers and cell phones for their Africa Medical Mission to help the local people and preach the gospel. If you are willing to donate, please bring them to brother Jing-Huei Lee by today. Please unlock, free up space, and remove them from your account (i.e., Factory Reset), especially for Apple cell phones and computers to be removed from your iCloud account. Please do not forget to bring chargers and plugs for computers and cell phones.

5. **2025 CCC E/M/D and Annual Trustee Meeting:** Today, 1pm at Mason church. Please pray for this meeting and those who will attend.

6. **In-Person E/M Meeting:** Wed., 1/15, 7:30pm at Mason. Pray for the meeting and for the EM team to lead this church in unity.

7. **2025 Spring Adult Sunday School Signups:** Starting from today-5/18, for 19 weeks, from 9:30-10:30am at Mason. The eight classes are: 1) Basic Doctrine for Baptism by Brian Liu; 2) New Life, New Living by Gene Huang, Guansheng Liu; 3) OT Survey by Ron Lu etc.; 4) Book of Jeremiah by Jean Wu etc.; 5) II Corinthians by Fangxiao Zhao, Shenghe Zhan; 6) Books of History I: Joshua to II Samuel by Zhengchao Gu; 7) Gospel of Matthew by Yong Zhang; 8) Christ's Life by Huiping Li, Yuangang Zhang. Signuplink: <https://forms.gle/UqvauxCfSrrNuD47>

8. **Sister Fellowship:** Sat., 1/18, 1-3:30pm at Mason Church, in English. All sisters are invited to come.

9. **GCC Meeting:** 1/19, 7pm via online meeting; please pray for it and the attendees.

10. **2025 Bible Reading Yearly Plan:** Follow a daily plan to finish reading the Bible in a year. Please take one from the table by the sanctuary entrance.

### Prayer Requests

- Pray for our ministers to fearlessly preach God's truth and not compromise with the world.
- Pray that the wildfires in LA will be extinguished. May God's mercy and grace be upon the victims and wisdom upon those in authority.
- Pray for Julee and her family. Their house was burnt down in a fire last week and her stroke-paralyzed husband was badly burnt. Pray for his further treatment and for their salvation and learning to trust God to provide for all their needs during this difficult time.